
Protokół Nr VIII /2024  
z VIII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej  

w dniu 30 grudnia 2024 r.  
 
VIII sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Łańcucie 
pod przewodnictwem Stanisława Panka Przewodniczącego Rady Powiatu Łańcuckiego. 
Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń Starostwa Powiatowego w Łańcucie, przy 
ul. Mickiewicza 2 (I piętro).  
Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2024 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:22 tego 
samego dnia. 
 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu:  
http://www.powiat-lancut.itl.pl/bip/index.php?page=group.php&grp=49   
 
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego.  
 

Przewodniczący Rady powitał radnych, gości oraz osoby obsługujące obrady sesji.   
 
W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Kamil Chmiel 
3. Halina Golec 
4. Zbigniew Grad – nieobecny 
5. Jan Kilian 
6. Kamil Kilian – nieobecny 
7. Adam Krzysztoń 
8. Marian Kurek 
9. Zbigniew Łoza 
10. Michał Mac - nieobecny 
11. Wincenty Morycz 
12. Joanna Murias 
13. Piotr Nowak 
14. Stanisław Panek 
15. Barbara Pilawa-Kraus 
16. Izabela Pomykała 
17. Mariusz Rejman 
18. Monika Roman 
19. Agnieszka Rzepka 
20. Łukasz Rzepka 
21. Wojciech Szura. 
 
Rada Powiatu odmówiła modlitwę do św. Michała Archanioła patrona powiatu. 



Ad. 2.   
Ustalenie porządku obrad. 
 
Rada Powiatu obradowała wg poniższego porządku posiedzenia. 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2025. 
4. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, opinii stałych 

Komisji Rady Powiatu Łańcuckiego, opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów oraz dyskusja nad projektem uchwały budżetowej na rok 2025. 

5. Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2025.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej niektórych 

odcinków dróg powiatowych. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Białobrzegi zadania publicznego 

polegającego na „Letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Białobrzegi z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Czarna zadania publicznego 
polegającego na „Letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Czarna z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Markowa zadania publicznego 
polegającego na „Letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Markowa z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Rakszawa zadania publicznego 
polegającego na „Letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Rakszawa z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Żołynia zadania publicznego 
polegającego na „Letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Żołynia z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągniecie zobowiązania 
finansowego wkraczającego poza rok budżetowy 2025. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LI/395/2024 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 23 lutego 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu 
odbudowy Zabytków na zadanie pn. „Renowacja, konserwacja oraz izolacja 
fundamentów zabytkowego kościoła pw. Św. Stanisława Biskupa w Łańcucie”. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2024. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów Komisji i Rady Powiatu 

Łańcuckiego na rok 2025. 



17. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

18. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
19. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
20. Sprawy różne.  
21. Zakończenie.  
 
 
Ad. 3. 
Przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2025. 
 
Projekt uchwały budżetowej przedstawił i omówił Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki 
w formie multimedialnej (w załączeniu).  
W dyskusji udział wzięli: 
Radny Michał Mac, 
Wicestarosta Barbara Pilawa – Kraus, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radna Monika Roman, 
Starosta Łańcucki Adam Krzysztoń. 
 
 
Ad. 4. 
Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, opinii stałych 
Komisji Rady Powiatu Łańcuckiego, opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów oraz dyskusja nad projektem uchwały budżetowej na rok 2025. 
 
Agata Sońska Skarbnik Powiatu odczytała pozytywne opinie RIO: 
w sprawie projektu budżetu Powiatu Łańcuckiego na 2025 rok,  
w sprawie opinii o możliwości sfinansowania planowanego deficytu przedstawionego 
w projekcie budżetu Powiatu Łańcuckiego na 2025 r., 
w sprawie opinii o projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Powiatu 
Łańcuckiego na lata 2025 – 2041 (opinie w załączeniu do protokołu). 
 
Przewodniczący Rady Powiatu poinformował odnośnie opinii stałych komisji Rady 
Powiatu Łańcuckiego oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów informując, że 
wszystkie opinie są pozytywne. 
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2025. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2025. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Marian 
Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr Nowak, 
Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Grad, Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr VIII/63/2024 w sprawie uchwała budżetowa na rok 2025 została podjęta 
(w załączeniu). 
 
Pan Starosta Adam Krzysztoń podziękował za przygotowanie i przyjęcie budżetu 
powiatu na rok 2025.  
 
 
Ad. 6. 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że odnośnie powyższego projektu 
uchwały są pozytywne opinie stałych komisji Rady Powiatu Łańcuckiego oraz Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Marian 
Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr Nowak, 
Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Grad, Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr VIII/64/2024 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu). 
 
Ad. 7. 
Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej niektórych 
odcinków dróg powiatowych. 
 



Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Aleksandra Cieszyńska Dyrektor ZDP 
w Łańcucie.  
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac, 
Aleksandra Cieszyńska Dyrektor Zarząd Dróg Powiatowych w Łańcucie, 
Stanisław Panek, Przewodniczący Rady Powiatu,  
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Infrastruktury, Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa, którą przedstawił Przewodniczący Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej niektórych 
odcinków dróg powiatowych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Marian 
Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr Nowak, 
Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Grad, Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr VIII/65/2024 w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej 
niektórych odcinków dróg powiatowych została podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 8. 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Białobrzegi zadania publicznego 
polegającego na „Letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Białobrzegi z wyłączeniem remontów, 
modernizacji i budowy chodników”. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Aleksandra Cieszyńska Dyrektor ZDP 
w Łańcucie.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Wincenty Morycz, Wiceprzewodniczący Rady Powiatu,  
Aleksandra Cieszyńska, Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radny Michał Mac, 
Aleksandra Cieszyńska, Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Infrastruktury, Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa , którą przedstawił Przewodniczący Komisji. 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Białobrzegi zadania publicznego 
polegającego na „Letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Białobrzegi z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Marian 
Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr Nowak, 
Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Grad, Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr VIII/66/2024 w sprawie przekazania Gminie Białobrzegi zadania 
publicznego polegającego na „Letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Białobrzegi z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników” została podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 9. 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Czarna zadania publicznego 
polegającego na „Letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Czarna z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Aleksandra Cieszyńska Dyrektor ZDP 
w Łańcucie.  
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Infrastruktury, Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa, którą przedstawił Przewodniczący Komisji. 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Czarna zadania publicznego 
polegającego na „Letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Czarna z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Marian 
Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr Nowak, 
Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 



Zbigniew Grad, Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr VIII/67/2024 w sprawie przekazania Gminie Czarna zadania publicznego 
polegającego na „Letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Czarna z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników” została podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 10. 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Markowa zadania publicznego 
polegającego na „Letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Markowa z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Aleksandra Cieszyńska Dyrektor ZDP 
w Łańcucie.  
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Infrastruktury, Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa , którą przedstawił Przewodniczący Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Markowa zadania publicznego 
polegającego na „Letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Markowa z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Marian 
Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr Nowak, 
Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Grad, Kamil Kilian 
 
Uchwała Nr VIII/68/2024 w sprawie przekazania Gminie Markowa zadania 
publicznego polegającego na „Letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Markowa z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników” została podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 11. 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Rakszawa zadania publicznego 
polegającego na „Letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Rakszawa z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 



Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Aleksandra Cieszyńska Dyrektor ZDP 
w Łańcucie.  
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Infrastruktury, Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa , którą przedstawił Przewodniczący Komisji. 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Rakszawa zadania publicznego 
polegającego na „Letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Markowa z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Marian 
Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr Nowak, 
Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Grad, Kamil Kilian 
 
Uchwała Nr VIII/69/2024 w sprawie przekazania Gminie Rakszawa zadania 
publicznego polegającego na „Letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Rakszawa z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników” została podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 12. 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Żołynia zadania publicznego 
polegającego na „Letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Żołynia z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Aleksandra Cieszyńska Dyrektor ZDP 
w Łańcucie.  
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Infrastruktury, Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa , którą przedstawił Przewodniczący Komisji. 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Żołynia zadania publicznego 
polegającego na „Letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Żołynia z wyłączeniem remontów, modernizacji i 
budowy chodników”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 



Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Marian 
Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr Nowak, 
Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Grad, Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr VIII/70/2024 w sprawie przekazania Gminie Żołynia zadania publicznego 
polegającego na „Letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Żołynia z wyłączeniem remontów, modernizacji i 
budowy chodników” została podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 13. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2025. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Agata Sońska Skarbnik Powiatu. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący Komisji. 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
finansowego wkraczającego poza rok budżetowy 2025. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Marian 
Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr Nowak, 
Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Grad, Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr VIII/71/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2025 została podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 14. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LI/395/2024 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 23 lutego 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego 
Programu Odbudowy Zabytków na zadanie pn. „Renowacja, konserwacja oraz 
izolacja fundamentów zabytkowego kościoła pw. Św. Stanisława Biskupa 
w Łańcucie”. 
 



Projekt uchwały przedstawił i omówił Józef Fajger Naczelnik Wydziału Rozwoju 
Gospodarczego i Funduszy Pomocowych. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący Komisji. 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LI/395/2024 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 23 lutego 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu 
odbudowy Zabytków na zadanie pn. „Renowacja, konserwacja oraz izolacja 
fundamentów zabytkowego kościoła pw. Św. Stanisława Biskupa w Łańcucie”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Marian 
Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr Nowak, 
Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Grad, Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr VIII/72/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr LI/395/2024 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 23 lutego 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu 
Odbudowy Zabytków na zadanie pn. „Renowacja, konserwacja oraz izolacja 
fundamentów zabytkowego kościoła pw. Św. Stanisława Biskupa w Łańcucie” została 
podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 15. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2024. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Agata Sońska Skarbnik Powiatu. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący Komisji. 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2024. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Marian 
Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr Nowak, 



Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Grad, Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr VIII/73/2024 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2024 została 
podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 16. 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów Komisji i Rady Powiatu 
Łańcuckiego na rok 2025. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów Komisji i Rady Powiatu 
Łańcuckiego na rok 2025. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Marian 
Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr Nowak, 
Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Grad, Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr VIII/74/2024 w sprawie zatwierdzenia planów Komisji i Rady Powiatu 
Łańcuckiego na rok 2025 została podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 17. 
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji. 
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki przedstawił sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym wraz z sprawozdaniem z realizacji uchwał 
Rady Powiatu Łańcuckiego oraz dokonał podsumowania inwestycji wykonanych 
w roku 2024 (pokaz slajdów). 
 
 
Ad. 18. 
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 



Radna Monika Roman podziękowała członkom Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
Zarządowi Powiatu oraz pani Naczelnik Wydziału Organizacyjnego za współpracę 
i merytoryczną dyskusję.  
 
Radna Izabela Pomykała wyraziła także słowa podziękowania za merytoryczną 
odpowiedź na pismo Rzecznika Praw Obywatelskich w kwestii uchwały w sprawie 
przyjęcia przez Powiat Łańcucki Samorządowej Karty Praw Rodzin.  
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki podziękował Radnej za ten głos, jednak stwierdził, 
że z niepokojem obserwuje to co się obecnie dzieje wokół tego tematu.  
 
Agnieszka Rzepka Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Łańcuckiego wypowiadała się 
w sprawie zmiany nazwy Zespołu Placówek Oświatowych na „Powiatowy Zespołu 
Placówek Oświatowych” i w związku z tym zapytała czy zmiana nazwy zobowiązuje 
do szerszej współpracy z gminami oraz zapytała w sprawie planów przebudowy 
zameczku romantycznego w Łańcucie.  
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki odpowiadając stwierdził, że współpraca Zespołu 
Placówek Oświatowych była i jest cały czas. Natomiast zmiana nazwy ma na celu 
jeszcze bardziej podkreślenie, że jest to jednostka powiatowa. Odnośnie przebudowy 
zameczku romantycznego poinformował, że będąc w radzie muzeum ze względu na 
piękne położenie sam zasugerował, aby w budynku zafunkcjonował urząd stanu 
cywilnego, natomiast na dzień dzisiejszy nie są jeszcze znane plany co będzie się 
mieścić w zameczku.  
 
 
Ad. 11. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, Marian 
Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr Nowak, 
Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Grad, Kamil Kilian. 
 
Protokół Nr VII / 2024 z dnia 5 grudnia 2024 r. został przyjęty. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Ad. 13. 
Sprawy różne. 
 

W sprawach różnych głos zabierali:  
Radny Łukasz Rzepka, 
Adam Krzysztoń Skarbnik Powiatu. 
 
 
 

Ad. 14. 
Zakończenie. 
 

Stanisław Panek Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, a następnie zamknął obrady VIII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego 
VII kadencji 2024 – 2029. 
 
 
 
Przygotowała: 
Renata Czechowicz 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 

Stanisław PANEK 
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Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


